
Referat fra styremøte 06.05.2020

   Referat fra styremøte i Bydalen vel 6. mai 2020 kl. 19:00-20:30

  

    

              Navn:      Tilstede:     
               Egil Sekkelsten            Ja     
               Pernille Meum            Ja     
               Tom Øystein Jonassen           Ja via Messenger (referent)    
               Loyd Nilsen            Nei     
               Maria Brevik            Ja     
               Tom Eirik Bartholdsen           Ja     
               Thorvald Munch-Møller           Nei     
       

    

     Saker:                           1. Egil Sekkelsten ønsket velkommen                            2. Siden sist
     
      a.
Svar på forespørsel om ny benk Bydalen Allé/Sissis vei (se også styremøte 10.03.2020 sak 2)
     
      Ny benk er klar til levering. Vi må finne hvem som eier gammel benk før den skrotes.
Østfold kollektivtrafikk har svar at de ikke eier den. Egil purrer på svar fra kommunen. 
     
       
     
      b.
Tom-Eirik er ferdig med design av Get-flyers 
     
      Spør Henning Lønn om trykking. Koordineres med årskontingent.
     
       
     
      c.
Møte med tennisklubben
     
      John Jones (Utbyggings- og trafikkomitéen), Egil og Tom Øystein (styret Bydalen vel) hadde
et uformelt møte med Per Knut Christiansen fra tennisklubben 12. april 2020. Christiansen
orienterte om nye støttestag til gjerdene mot gangveien og Wiesebanen. Christiansen orienterte
om tennisklubbens behov for helårsanlegg et annet sted og klubbens arbeid med å løse dette.
Christiansen fortalte at tennisklubben planlegger tiltak for å redusere støv fra banene.
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      d.
Bydalen vel har fått brev fra Anders Olrud om branntomten på Dammyr. Det ble opplyst at
rydding starter så snart forsikringsoppgjøret er landet (før sommeren).
     
       
     
      3.
Rusken er avlyst i 2020
     
      Rusken er avlyst (https://www.fredrikstad.kommune.no/grovavfallsaksjon) og da blir det
dessverre ingen fellesdugnad i Bydalen heller i vår.
     
      Bydalen Vel og dugnadskomiteen oppfordrer generelt til å ta en sjau utenfor egen eiendom
og evt. tilstøtende fellesarealer. Så satser vi på møtes til hyggelig dugnadssamvær neste år
igjen!
     
       
     
      4.
Plante blomster
     
      Loyd får hjelp av Pernille og Maria
     
       
     
      5.
Kjøpe nye blomsterkasser
     
      Kommunen vil være med å bestemme hvor blomsterkassene skal stå.
     
       
     
      6.
Maria presenterer regnskapet.
     
      Levert til revisor. Stimulere til økt bruk av Norsk tippings grasrotandel
     
       
     
      7.
Årsmøte, hva er status? (se også styremøte 10.03.2020 sak 3)
     
      Utsettes forløpig
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      8.
Utdeling av kontingent
     
      Skjer når blanketter er trykket.
     
       
     
      9.
Lage ny oppslagstavle?
     
      Om de gamle skal pusses opp eller erstattes, avgjøres etter befaring.
     
       
     
      10.
Planer for høsten
     
      Idéer fra i vår tas opp igjen til høsten. Velforeningens 35 års jubileum.
     
       
     
      11.
Evt
     
      Styret har fått henvendelse fra Arvid Bertheau Johannessen (Cicignon salongorkester) som
ønsker å samarbeide med Bydalen vel om gratiskonsert på Wiesebanen. Styret er positiv til
samarbeid innenfor smittevernbegrensningene som gjelder på det aktuelle tidspunktet. Det er
tatt kontakt med Fredrikstad kommune (Hanne Solberg Gullichsen) om tillatelse og vilkår. 
     
       
     
      12.
Neste styremøte
     
      Juni. Dato bestemmes seinere.
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